
 

PROTOKOLL 
 
2025-01-28 
 
 
Arbetsutskott för Höje å vattenråd 
 

 

 

  
Tid och datum: Kl 10.00-11.10, tisdagen den 28 januari 2025 
 
Plats: Videolänk via Teams 
 
Bilagor:  
 
  
Närvarande: 
  
Kommunrepresentanter: 

 Carl von Friesendorff   Lunds kommun, ordförande  
 Pierre Lindberg   Staffanstorps kommun 
 Jerry Ahlström  Lomma kommun, v. ordförande 

  
Adjungerade:   
 Elin Svensson Samordnare 
 Christoffer Bonthron Samordnare 
 Jesper Persson Lunds kommun, Ordförande BG 
 Elin Fager  Staffanstorps kommun 
 Johanna Wahlgren Staffanstorps kommun  
 
 
Carl von Friesendorff hälsar välkomna och öppnar arbetsutskottet.  
Ärenden:  
 
1. Kallelsen/dagordningen till styrelsemötet 

Under mötet behandlades kallelsen och dagordningen inför det kommande 
styrelsemötet, där samtliga punkter granskades och justeringar genomfördes.  
Punkt 3.1, Christoffer informerade om att frågan skadeståndsersättning för 
Ladugårdsmarken kommer avhandlas under kort under punkt 3.1 och som anmälan 
när utbetalningen gjorts. Christoffer informerade AU om att markägaren först 
tackade nej till ersättning men efter diverse dialog accepterades vattenrådets 
erbjudande om finansiell ersättning. Utbetalningen görs när Elin är åter i full tjänst i 
februari. 
 
Punkt 3.2, Christoffer förtydligade 3-årsplanen och berättade att det kommer läggas 
fokus att för styrelsen på framtida möten presentera tre nyckeltal, (1) konsultimmar 
förbrukade/kvarvarande, (2) totalkostnader för utredningar och projekt och (3) 
medfinansieringsgraden i de olika projekten. Diskussion fördes gällande dels hur vi i 
dagsläget tagit över arbete från konsult och lagt på kansliet, dels om och hur vi kan 
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öka övertagandet nu när tre vattenråd delar kansli i Lund och det fåtts en större 
diversitet i personalens kompetens. Det togs även upp att måluppfyllnad är mycket 
viktigt i både planering och utvärdering.  
 
Punkt 3.3, Elin informerade om att Rebecka sammanställer ett utkast på ramavtal 
efter lite justering sedan beredningsgruppens januarimöte. Efter att styrelsen 
granskat utkastet ska Elin se om en konsult, via upphanslingsenheten på Lunds 
kommun, kan göra en slutlig granskning. Diskussion fördes gällande om Sege å fått 
en förfrågan att inkluderas i ramavtalet med Höje å och Kävlingeån. Om inte bör 
man ta en första kontakt och fråga Ordf. Sara Ripa om Sege å skulle vara 
intresserade eller inte. Därefter får man ta det vidare beroende av hennes svar. 
Kansliet tar kontakt med Sege å och återkopplar på nästa styrelsemöte.  
 
Punkt 5.1, kopplat till remisser generellt informerade Christoffer att man i 
Kävlingeån fått i uppdrag av styrelsen att i en arbetsgrupp se över hur 
remisshantering kan effektiviseras och koordineras med Höje å och Sege å. Synpunkt 
framfördes att det är mycket positivt om vattenråden kan samarbeta i yttranden, 
dels för att minska arbetsbelastningen, dels för att få mer styrka i yttranden då alla 
tre vattenråd står bakom enat.  
 
Punkt 7.1 Carl informerade om arbetet med momsfrågan och att processen tagit 
längre tid än man initialt tänkt. Diskussion fördes gällande att vattenråden bör sätta 
högre press på anlitad konsult så att processen fortlöper smidigare och fortare 
framöver.  
 
Punkt 7.3, Elin presenterade förslag om att på stämman som vanligt presentera 
resultat från recipientkontrollen och att övrig tid ge Ekologigruppen extra tid att 
presentera vattenrådets åtgärdsarbete, bakåt och framåt. Synpunkter inkom att 
kansliet ska meddela konsulterna att ytterligare anpassa informationen och göra den 
lättillgänglig genom att lägga den på en nivå som passar åhörarna.  
 
Punkt 4.1 Bubbelbarriär, lades till på dagordningen. Under styrelsemötet ska en 
uppdatering om arbetet med bubbelbarriär presenteras och kansliet formulerar 
beslutspunkter som, återigen, klargör att styrelsen vill (1) att arbetet med 
bubbelbarriär påskyndas för anläggning snarast och (2) att ambitionen i första hand 
ska vara att bubbelbarriären sträcker sig över hela åfåran.  
 

 AU beslutar  
 - att godkänna dagordningen och kallelsen med förslag till beslut  
 - att arbetsutskottet har tagit del av redovisad information 
 

 
För 
HÖJE Å VATTENRÅD 
 
 
Carl von Friesendorff  Elin Svensson 
Ordförande  Vattenrådssamordnare 
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Tid och datum: Kl 10.00-11.10, tisdagen den 28 januari 2025 
 
Plats: Videolänk via Teams 
 
Bilagor:  
 
  
Närvarande: 
  
Kommunrepresentanter: 



 Carl von Friesendorff   Lunds kommun, ordförande  
 Pierre Lindberg   Staffanstorps kommun 
 Jerry Ahlström  Lomma kommun, v. ordförande 



  
Adjungerade:   
 Elin Svensson Samordnare 
 Christoffer Bonthron Samordnare 
 Jesper Persson Lunds kommun, Ordförande BG 
 Elin Fager  Staffanstorps kommun 
 Johanna Wahlgren Staffanstorps kommun  
 
 
Carl von Friesendorff hälsar välkomna och öppnar arbetsutskottet.  
Ärenden:  
 
1. Kallelsen/dagordningen till styrelsemötet 



Under mötet behandlades kallelsen och dagordningen inför det kommande 
styrelsemötet, där samtliga punkter granskades och justeringar genomfördes.  
Punkt 3.1, Christoffer informerade om att frågan skadeståndsersättning för 
Ladugårdsmarken kommer avhandlas under kort under punkt 3.1 och som anmälan 
när utbetalningen gjorts. Christoffer informerade AU om att markägaren först 
tackade nej till ersättning men efter diverse dialog accepterades vattenrådets 
erbjudande om finansiell ersättning. Utbetalningen görs när Elin är åter i full tjänst i 
februari. 
 
Punkt 3.2, Christoffer förtydligade 3-årsplanen och berättade att det kommer läggas 
fokus att för styrelsen på framtida möten presentera tre nyckeltal, (1) konsultimmar 
förbrukade/kvarvarande, (2) totalkostnader för utredningar och projekt och (3) 
medfinansieringsgraden i de olika projekten. Diskussion fördes gällande dels hur vi i 
dagsläget tagit över arbete från konsult och lagt på kansliet, dels om och hur vi kan 











 



öka övertagandet nu när tre vattenråd delar kansli i Lund och det fåtts en större 
diversitet i personalens kompetens. Det togs även upp att måluppfyllnad är mycket 
viktigt i både planering och utvärdering.  
 
Punkt 3.3, Elin informerade om att Rebecka sammanställer ett utkast på ramavtal 
efter lite justering sedan beredningsgruppens januarimöte. Efter att styrelsen 
granskat utkastet ska Elin se om en konsult, via upphanslingsenheten på Lunds 
kommun, kan göra en slutlig granskning. Diskussion fördes gällande om Sege å fått 
en förfrågan att inkluderas i ramavtalet med Höje å och Kävlingeån. Om inte bör 
man ta en första kontakt och fråga Ordf. Sara Ripa om Sege å skulle vara 
intresserade eller inte. Därefter får man ta det vidare beroende av hennes svar. 
Kansliet tar kontakt med Sege å och återkopplar på nästa styrelsemöte.  
 
Punkt 5.1, kopplat till remisser generellt informerade Christoffer att man i 
Kävlingeån fått i uppdrag av styrelsen att i en arbetsgrupp se över hur 
remisshantering kan effektiviseras och koordineras med Höje å och Sege å. Synpunkt 
framfördes att det är mycket positivt om vattenråden kan samarbeta i yttranden, 
dels för att minska arbetsbelastningen, dels för att få mer styrka i yttranden då alla 
tre vattenråd står bakom enat.  
 
Punkt 7.1 Carl informerade om arbetet med momsfrågan och att processen tagit 
längre tid än man initialt tänkt. Diskussion fördes gällande att vattenråden bör sätta 
högre press på anlitad konsult så att processen fortlöper smidigare och fortare 
framöver.  
 
Punkt 7.3, Elin presenterade förslag om att på stämman som vanligt presentera 
resultat från recipientkontrollen och att övrig tid ge Ekologigruppen extra tid att 
presentera vattenrådets åtgärdsarbete, bakåt och framåt. Synpunkter inkom att 
kansliet ska meddela konsulterna att ytterligare anpassa informationen och göra den 
lättillgänglig genom att lägga den på en nivå som passar åhörarna.  
 
Punkt 4.1 Bubbelbarriär, lades till på dagordningen. Under styrelsemötet ska en 
uppdatering om arbetet med bubbelbarriär presenteras och kansliet formulerar 
beslutspunkter som, återigen, klargör att styrelsen vill (1) att arbetet med 
bubbelbarriär påskyndas för anläggning snarast och (2) att ambitionen i första hand 
ska vara att bubbelbarriären sträcker sig över hela åfåran.  
 



 AU beslutar  
 - att godkänna dagordningen och kallelsen med förslag till beslut  
 - att arbetsutskottet har tagit del av redovisad information 
 



 
För 
HÖJE Å VATTENRÅD 
 
 
Carl von Friesendorff  Elin Svensson 
Ordförande  Vattenrådssamordnare 
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